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Studie studentského bydlení plná mnoha alternativních řešení (například zajímavé 

propojení komunikací,  společné prostorů a jednotlivých pokojů) byla poměrně věrně 

rozpracována do bakalářského projektu a dobře koresponduje s původním záměrem. 

V mnoha bodech je novější řešení funkčnějším, než byl původní návrh.  

Invenčněji a plošně úsporněji by mohly být řešeny jednotlivé koupelny pokojů – pro 

obtížně vybavitelné členité jednolůžkové pokoje o ploše necelých 12m2 je 3,5m2 

koupelny nadbytečným luxusem.  

Vůči plochám pokojů jsou velkorysé i ostatní společné prostory v jednotlivých 

podlažích – na 8 lůžek na patře je mimo hlavní komunikace téměř 100m2 různých 

„společných“ ploch. To však berme jako výsledek rozpracovávání původní studie, z níž 

tyto  poměry ploch byly věrně zachovány.  

Z hlediska vnější architektury zůstalo zachováno i pojetí fasád s obezdívkou. Lícové 

zdivo je složitým prvkem každé stavby a ani zde není všude jasné jeho provedení. To je 

mimo půdorysů patrné především v půdorysech (např. D.1.1.B.04) a ve velmi 

podrobně zpracovaném řezu D.1.1.B.13. Zde se střídá několik různých detailů vynášení 

nadpraží, kotvení, zakončování.  Navíc je nejasné i odvodnění lodžií za mohutnou 

vyvýšenou a důkladně odizolovanou „atikou“. V tomtéž řezu jsou pak patrné snížené 

podhledy, jejichž skladby v popisech chybí (P09, P10). Složení podhledů nad 1. NP, by 

bylo o to zajímavější, neboť je zde použito stropního vytápění.  

Ve statice nejsou zásadnější nedostatky, za zbytečně naddimenzované bych 

považoval vzhledem k nevelkému vyložení balkonové konzoly o tl. 250mm.  Složitěji, 

nicméně funkčně správně je vytaženo oddilatování výtahové šachty i do jejího 

přejezdu nad střechu objektu.  

V části TZB je patrná snaha o propracovaný systém hospodaření s vodou – ten je sice 

složitý, ale dobře promyšlený.  

Návrhu interiéru je dostatečný, neobsahuje zjevné nedostatky, ale nepřináší nijak 

invenční pojetí v řešení schodišťového zábradlí.  

 

Výsledná podoba byla – asi i k překvapení studentky - ovlivněna realitou mnoha 

legislativně-normových požadavků. Přesto návrh zůstal zajímavým a dobře 

dokumentujícím znalosti studentky.  
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